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キアス(Kiasu)
コメディー／ドラマ／台湾／中国語／93分／2014年

退屈な生活を送っていた歯科医が、一念発起して子供の頃からの夢だった
舞台役者になることに挑戦！しかし、夢を叶えるには多くの苦難が彼には待っていた。。
笑いありの元気になれる映画。

https://www.youtube.com/watch?v=OJbOmWdw1nI



Kiasu

Director： Law Gwo Yunn
Cast︰ Soya Tsai,Shiou,Bright Pu,Henry Thia,Zhu Mimi ,Isaac Tang,Bob

DE MING  a dentist, is working exactly as what was expected of him from his parents. 
He leads an unexciting life & routine work schedule that bores him tremendously. To 
add to his frustration, he is living with his overbearing divorced mum,  Margaret, who  
constantly compares him with her friends’ successful children and is never satisfied 
with anything he does. One day, through a motivational workshop he was enlightened 
and discovers his forgotten - repressed childhood dream. He wants to be a theatrical 
actor! Motivated, DE MING decides to take the leap of faith! Acknowledging the 
prejudice & never ending complaints that he will receive from his mother, DE MING 
decides to do this in secret which sparks off a chain of comical events! DE MING’s life 
turns for the better when he meets an aspiring actress, Delia during an audition. 
However, the path to acting was not an easy one for a dentist. He goes through an 
emotional roller coaster ride trying to juggle between work, passion & rejections. 

Comedy/Drama/Taiwan/Mandarin/93mins/2014

Trailer： https://www.youtube.com/watch?v=OJbOmWdw1nI
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做你愛做的事 Kiasu

導演：劉幗韻、王道南
演員︰蔡黃汝(豆花妹)、修杰楷、卜學亮、程旭輝、朱咪咪、

鄧養天、張彦博
30歲的德明(修杰楷飾)是一位優秀的牙醫，但他對每天都要面對病患們的口
腔感到厭倦。事實上，這牙醫是符合媽媽期望的工作，卻不是他想要的，他
心中夢想是當個演員。莉婭(豆花妹飾)，一個普通的科技業職員，對一成不
變工作與生活感到無力。從小立志當演員卻不斷被否定，但樂觀的她心中始
終相信，只要認真追求夢想，一定有實現的機會。德明欣賞莉婭對未來的態
度，並在同事國歡(卜學亮飾)的介紹下，參與一項激勵課程後，終於有了積
極的想法與改變。為了堅持信念，他放棄了擁有大好前程的牙醫工作，但卻
隱瞞著對他期盼甚高的母親偷偷進行。德明持續的古怪行為，還是被母親視
破發現，兩人關係降到冰點，德明對此無奈卻仍下定決心堅持下去，參加試
鏡演出⋯

喜劇/劇情/台灣/中文/ 93mins/2014

電影預告連結： https://www.youtube.com/watch?v=OJbOmWdw1nI
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